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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2018/19:133 Höjda polislöner enligt riksdagens beslut

I den budget för 2019 som riksdagen har beslutat om, utifrån ett förslag från 
Moderaterna och Kristdemokraterna, ingår en särskild satsning på höjda 
polislöner i Sverige. Särskilda medel om 360 miljoner kronor är i budgeten 
avsatta för detta ändamål under 2019. Det handlar alltså om medel som ska 
användas till höjda polislöner utöver sedvanlig löneförhandling och inte till 
något annat. 

Dock ger nu uttalanden från inrikesministern intryck av att ministern inte avser 
att säkerställa att den särskilda satsningen på höjda polislöner i budgeten 
genomförs (SVT:s Agenda den 3 februari 2019). 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Avser statsrådet att säkerställa att den särskilda lönesatsningen blir verklighet, 
så att polisens löner höjs i enlighet med vad Sveriges riksdag har beslutat om? 

………………………………………

Tomas Tobé (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-05
Besvaras senast
2019-02-13 kl. 12.00


